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Protokoll Hjälmarbadens Villaägareförenings 
Årsmöte 19 juni 2010 
 
1. Årsmötets öppnade 
   Ordförande Carl Dolk hälsade alla välkomna. 
 
2. Parentation 
   En tyst minut hölls för Börje Westerdahl som gått bort under året. 
 
3. Fråga om stadgeenlig kallelse utgått 
   Kallelse godkändes. 
 
4. Fastställande av dagordning 
   Dagordning godkändes. 
 
5. Val av mötesordförande, mötessekreterare, protokolljusterare samt rösträknare 
       - mötesordförande valdes Carl Dolk 
       - mötessekreterare valdes Mikael Ekenborg 
       - två protokolljusterare  
      Kenneth Möller 
      Björn Molin 
       - två rösträknare 
      Kenneth Kajfeldt 
      Martin Ekman 
 
6. Genomgång av verksamhetsberättelse 2009-2010 
   - Carl Dolk redogjorde för det årets arbeten och 
   tackade bl.a. festkommittén och Bjarne Rosengren för bra jobb.            
 
7.  Genomgång av bokslut och revisionsberättelse. 
   - Kenneth Cajfeldt redogjorde för det gångna årets ekonomi. 
 
8. Redovisning budgetförslag 2009-2010. 
   - Enhälligt Ja till bugetförslaget. 
 
9.  Fråga om ansvarsfrihet för 2009-2010 års styrelse. 
     - Enhälligt JA till ansvarsfrihet.    
 
  10. Val inför kommande verksamhetsår 2010-2011 
   Följande valdes in i stryrelsen 2010-2011 
    
   A. Ordförande, Bella Cajfeldt på 2 år. 
   B. Ledamot Carl Dolk 1 år (fyllnadsval). (kassör) 
   C. Ledamot Ing-Marie Jakobsson 2 år. 
   D. Suppleant Lotta Wollatz 2 år. 
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11. Val av valberedning samt revisorer 2010-2011. 
- Följande valdes till valberedningen för Villaägare- och Samfällighetsföreningen: 
     Martin Ekman och Therese Johansson. 

 
-Följande omvaldes till revisorer för Villaägareföreningen: 

        Mikael Karlberg och Kenneth Cajfeldt.      
 
12. Nya medlemmar 
- Ny medlem hälsades välkommen: Mattias Nylander. 
 
13. Information om Projekt utbyggnad av statsnät fiber. 
   Martin Larsson kontaktansvarig för projektet. 
   Tidigare överenskommelse med Stadsnät kvarstår. (25000:-/fastighet vid 40 anslutna 
fastigheter.) 
 
14. Motioner 
- Inga inkomna. 
 
15. Förslag till kommande verksamhetsår. 
- Förlag för källsortering kärl, dikning & dränering på allmänningen samt att förslag kring 
bryggorna kontrolleras, röstades enhälligt igenom. 
 
16. Röstning om Båtuppställning på Allmänningen.   
Förslag 02 röstades enhälligt igenom. 
 
Uppställning bort ifrån allmänningen. 
(Mindre båt utan trailer får uppläggas vid egen välskött bryggplats.) 
 
17. Avgifter. 
 - Enhälligt JA till förslag A och B.   
 Avgift 300 kr/år och fastighet. Ersättning till styrelsen 50kr/styrelsetillfälle max 350 kr/år.  
 
18. Framtida projekt.   
Inga nya projekt togs upp. 
 
19. Nästa festkommite.   
Märtavägen utses ansvarig för valborg & städdag. (Ing-Marie Jakobsson är sammankallande)  
  
20. Övriga frågor. 
- Husnummer bör finnas på varje fastighet. (Klagomål inkommit.) 
- Önskemål om separat festkommité med egen styrelse för sommar & midsommarfester. 
(Frivilliga upprättar och arbetar med detta. ) 
 
 
Carl Dolk förklarade mötet avslutat. 
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Justerat   
Kenneth Möller Björn Molin 
 
 
 
 
Datum 
 
Carl Dolk/ Ordförande Mikael Ekenborg/ Sekreterare 
 


